

## ANTIDOPINGCHARTER FOR CLUBS, TEAMS & ORGANIZERS

---

*[affiliation number and club name or team denomination]*

Represented by :

---

*[name & position]*

---

*[name & position]*

Named hereafter “the cycling organization”, subscribes to the antidoping policy of the following cycling federations : Koninklijke Belgische Wielrijdersbond (KBWB), Wielerbond Vlaanderen (WBV) and Fédération Cycliste Wallonie Bruxelles (FCWB).

1. The cycling organization is committed to give priority to the health and the security of the riders. The organization will respect at all times the sport ethics, and the physical and mental health of the riders. This will lead, together with moral integrity, to equal chances for the participants in races organized in accordance with the UCI, KBWB, WBV or FCWB-rules.
2. The cycling organization will protect the riders from any possible temptations to use prohibited products.
3. The cycling organization will observe that all its members will not be involved in practices which are opposed to sport ethics and/or antidoping rules.
4. Whenever an inquiry is opened against the organization or one of its members on antidoping violations, the cycling organization will inform immediately the official body at the federation.
5. Likewise the organization will inform at once the official body at the federation and/or NADO-Vlaanderen (the Flemish Antidoping Authority, [www.dopinglijn.be](http://www.dopinglijn.be) ) about facts which are in conflict with sport ethics and/or antidopingrules.
6. The race organizer will only invite and allow clubs or teams who have signed this charter or an international equivalent.

Edited in \_\_\_\_\_ on \_\_ / \_\_ / \_\_\_\_\_

---

*[Name and signature]*

---

*[Name and signature]*

## ANTIDOPING-CHARTA FÜR CLUBS, TEAMS UND ORGANISATIONEN

---

[Mitgliedsnummer, Clubname oder Teambezeichnung]

Repräsentiert von :

---

[Name & Position]

---

[Name & Position]

Genannte « Radsport-Organisation » unterfertigt die Antidoping-Richtlinie der nachfolgenden Radsportverbände : Koninklijke Belgische Wielrijdersbond (KBWB), Wielerbond Vlaanderen (WBV) und die Fédération Cycliste Wallonie Bruxelles (FCWB)

1. Die « Radsport-Organisation » ist verpflichtet die Gesundheit und Sicherheit der Fahrer Priorität einzuräumen. Die Organisation wird immer die Ethik des Sports sowie die physische und mentale Gesundheit der Fahrer respektieren. Dies wird zusammen mit der moralischen Integrität zu Chancengleichheit für die Teilnehmer an Rennen führen, die nach den Reglements der UCI, KBWB, WBV oder FCWB organisiert werden.
2. Die « Radsport-Organisation » schützt die Rennfahrer gegenüber möglichen Verführungen hinsichtlich der Verwendung verbotener Produkte.
3. Die « Radsport-Organisation » wacht darüber, dass sich ihre Mitarbeiter nicht in Praktiken gegen die Ethik des Sports und/oder die Antidopingregeln einlassen.
4. Wann immer ein Verfahren gegen die „Radsport-Organisation“ und/oder einen ihrer Mitarbeiter eröffnet wird, hat diese/dieser sofort das zuständige Organ des Verbandes zu informieren.
5. Gleichzeitig hat die „Radsport-Organisation“ neben dem zuständigen Organe des Verbandes auch NADO-Vlaanderen (die flämische Anti-Doping-Agentur, [www.dopinlijn.be](http://www.dopinlijn.be)) über alle Tatsachen, die gegen die Ethik im Sport und/oder die Antidoping-Regeln bestehen, zu informieren.
6. Der Renn-Veranstalter lädt nur Clubs oder Teams ein, die diese Charta oder ein gleichwertiges internationales Dokument unterfertigen.

Aufgestellt in \_\_\_\_\_

der \_ / \_ / \_\_\_\_\_

---

[Name und Unterschrift]

---

[Name und Unterschrift]

